
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 29. februar 2024 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Konferencelokalet v. kontorgangen 

Deltagere SB og ledelse:  
Benedikte, Mathilde, Annika, Ida, Kristina, Maja, Aus, Malak, Kirstine, Freya, Birger, Mille, Tonning 
 
Afbud: Fatma og Morten 
 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

17.30-17.35 Godkendelse af dagsorden og 
referat 

 Kirstine 
 

Godkendt 

17.35-17.45 
 

Nyt fra Elevrådet  Kristina Kantinen er åbnet.  
Elevrådet har vagterne.  
 
Elevrådet oplever, at det 
går godt og der bliver solgt 
godt og det er hyggeligt at 
være i kantinen.  
 
Det er ikke meningen, at vi 
skal tjene på det.  

17.45-18.30 Princip for skærmbrug:  
 

1) Bordet rundt:  
Hvilke tanker satte ’lektien’ i 
gang hos jer? 
 

2) Mødet på midten:  
Alle skriver de tre vigtigste 
pointer ned i forhold til 

At bestyrelsen, 
forældrerepræsentanterne, 
har en samstemt forståelse 
og tilgang til skærmbrug i 
skolen. 
 
Ved mødet i februar 
måned inddrages lærernes 
perspektiv på generelt 
skærmbrug.  

Kirstine 
 
Alle har gennemgået 
lektien, som Kirstine har 
udsendt. Denne danner 
baggrund for drøftelsen.  
 

Vi drøftede, hvad vi havde 
fået med fra ”lektien”. 
 
Drøftelse ved april-mødet 
og derefter en 
arbejdsgruppe.  
En mulighed er, at det 
drøftes med 
kontaktforældrene i marts. 
Ønske fra lærerne at der 



skærmbrug i skolen.  
 

3) Bestyrelsen finder et fælles 
afsæt. 

 
 

arbejdes hurtigt. 
 
Freya uddelte den survey, 
der er lavet hos eleverne.  

18.30-19.00 
 

Spisning inkl. kaffe  
 

  

19.00-19.20 Hvad bringer vi ind i 
bestyrelsesarbejdet?  

Refleksions-øvelse Kirstine Vi lavede en lille øvelse, 
hvor vi italesatte hvad vi 
tager med ind i 
bestyrelsesarbejdet.  

19.20-19.30 Orientering om 
klassedannelsesprincip 

 Maja og arbejdsgruppen Princippet blev drøftet, 
revideret og godkendt, hvis 
der kommer rettelser med.  
 
Klassedannelsen for Go 
Global og Sportslinjen skal 
skrives ind.   
 
Maja retter til og skriver 
ud.  

19.30 –19.40 Input til kontaktforældremødet den 
20. marts 2024 

 Kirstine Dagsorden kunne være: 
 
Hvordan går det med den 
faglige udvikling? 
Hvordan får vi forældrene 
til at være mere 
medspillere og være mere 
tydelige? 
Princip for skærmbrug 
 
Ledelsen har inviteret til 
dialogmøde ift. de 25 
forældre, der gerne ville 
kontaktes i BTU’en.  
Der er 2, der gerne vil 
deltage.  

19.40-19.50 Forældrebetaling til lejrskole  Kristina Punktet blev drøftet.  
 



Der blev stemt og det blev 
afgjort, at skolebestyrelsen 
ikke ønsker 
forældrebetaling til 
lejrskole.  

19.50-20.20 Opsamling på årsplan, opsamling på 
Microsoft teams samt intro til nye 
bestyrelsesrepræsentanter – 
herunder en konstituering af de nye 
repræsentanter.  
 
 

 Kirstine 
 
 
 

Der skal være 7 
forældrevalgte.  
 
Suppleanter må stemme, 
hvis der mangler en fast.  
 
Mille og Mathilde træder 
ind i bestyrelsen. 
Fatma træder ind i 
bestyrelsen, hvis hun er 
interesseret.  
Ida og Tonning træder 
tilbage og bliver 
suppleanter.  
 
Vedr. teams vender 
Kristina tilbage, når der er 
nyt fra Emil. 

20.20-20.30 Punkter til næste møde og evt.  Opsamling på 
kontaktforældremødet 
 
Tilsyn med skoleårets 
planlægning og 
timefordelingsplanen 
 
Budget 2024 – godkendelse 
af driftsbudget.  
Marianne inviteres med.  
 
Princip for kontakt mellem 
skole og hjem, herunder 
meddelelsesbogen.  
René inviteres med.  

Kirstine 
 
 
Kirstine/Kristina 
 
 
 
Marianne 
 
 
 
René 

 
 
 
 
Timefordelingsplanen 
sendes ud inden.  
 
 
Budgettet sendes ud inden. 
 
 
 
Der er et udkast til et 
princip, som der kan tages 
udgangspunkt i.  



 
 

 
Evt. 
 
Er der nogle 
bestyrelsesmedlemmer, 
der vil være med i 
arbejdsgruppe vedr. 
ungemiljøer.  
Annika vil gerne deltage.  
 
 
Henvendelse til bestyrelsen 
fra pressen går gennem 
skolen.  
 
Der har været skole/hjem-
samtale – bliver det 
evalueret? 
Det er gjort på både 8. og 
9. klasse.  
Forskellige erfaringer 
omkring det.  
Der opfordres til 
evaluering.  

 

 

 


